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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mikor lesz Csatorna Abán?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Persányi Miklós Környezetvédelmi és vízügyi miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr!

Aba, Káloz, Sárkeresztúr és Soponya évek óta eredménytelenül pályázik csatornahálózatának,
és közös szennyvíztisztító telepének megvalósítása érdekében . Tavaly is, és az idei évre is
több helyről kaptak ígéretet, hogy a szükséges támogatásokat megkapják . Ma már tudjuk,
hogy a 2004. évi költségvetés sem tartalmazza ennek fedezetét .

Ezúton kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy mikor kerülhet sor a fenti beruházás
támogatására?

Válaszát várom .
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